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Abstract (en)
The device has a rotating disk (13) e.g. dial, comprising housings in which respective indicating members (15) carrying a movable indication (9) e.g.
numbers, are located in rotation. Pinions (26) are respectively integrated to the indicating members and engaged with a fixed teeth (30) coaxial with
the rotating member. Gear ratio between the fixed teeth and the pinions are chosen so that the indication carried by each indicating member has
same orientation at determined angular positions of the rotating disk.

Abstract (fr)
Le dispositif indicateur analogique comprend un organe rotatif (13) comprenant des logements (24) dans lesquels sont disposés mobiles en rotation
sur eux-mêmes des organes indicateurs respectifs (15) portant chacun une indication (9). Il comprend en outre des pignons (26) respectivement
solidaires des organes indicateurs (15) et en prise avec une denture fixe (30) coaxiale avec l'organe rotatif (13), les rapports d'engrenage entre la
denture fixe (30) et les pignons (26) étant choisis pour que l'indication (9) portée par chaque organe indicateur (15) ait la même orientation à des
positions angulaires déterminées de l'organe rotatif (13).
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